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Protokół nr LIV/22 

z LIV sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2022 r.  

w zdalnym trybie obradowania 

w godz. 9:00 – 11.05 
 

Ustawowa liczba radnych   - 21 

Obecni na sesji radni     - 21 

(którzy, zalogowali się do systemu) 

 

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz 

3. Łukasz Gędek 

4. Łukasz Goldman 

5. Joanna Jarosławska 

6. Dariusz Kmiecik 

7. Renata Kosińska-Graf 

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak 

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska 

13. Damian Kunert 

14. Jarosław Kurzawa 

15. Marek Lewandowski 

16. Ewa Marszałek 

17. Piotr Pacelt 

18. Janusz Plajzer 

19. Tomasz Pohl 

20. Tomasz Siemienkowicz 

21. Jakub Trenkner 

 

W obradach sesji za pomocą środków porozumiewania się na odległość udział wzięli: 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, Skarbnik 

Miasta Maria Jabłońska, adwokat Tomasz Frątczak, dyrektorzy biur Urzędu Miasta Zduńska 

Wola, dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych.  

 

Punkt 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
 

LIV sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner stwierdził, że w zdalnym trybie 

obradowania zalogowanych jest 19 radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne  

i obowiązujące.  

 

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone  

w zdalnym systemie obradowania osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. poz. 559 ze zm.) obrady sesji są nagrywane  

i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  
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są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta. 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Dane osobowe  

są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy powierzenia,  

tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu 

sesji przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej 

kadencji Rady Miasta.”. 

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poprosił radnych o zalogowanie  

się do systemu eSesja i zaznaczenie swojej obecności.  

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zapytał czy ktoś chce zabrać głos 

w sprawie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nowe projekty uchwał: 

1) w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 122/22  

z dnia 19.08.2022 r.); 

2) w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 124/22 z dnia 

24.08.2022 r.); 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat (druk nr 123/22 z dnia 19.08.2022 r.). 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad punkt 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

w budżecie Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 122/22 z dnia 19.08.2022 r.)” i poddał 

wniosek pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie:  

wprowadzenia do porządku obrad punkt 9a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 122/22 z dnia 

19.08.2022 r.)” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata 

Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 
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NIEOBECNI (3) 

Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik, Marek Lewandowski 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad punkt 9b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 124/22 z dnia 24.08.2022 r.).” i poddał 

wniosek pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie:  

wprowadzenia do porządku obrad punkt 9b w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 124/22 z dnia  

24.08.2022 r.).” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata 

Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian 

Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

PRZECIW (1) 

Janusz Plajzer 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kubiak 

NIEOBECNI (3) 

Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik, Marek Lewandowski 

 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad punkt 15a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat (druk nr 123/22 z dnia 19.08.2022 r.)” i poddał wniosek 

pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie:  

wprowadzenia do porządku obrad punkt 15a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego 

w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat (druk nr 123/22 z dnia 19.08.2022 r.)” 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

PRZECIW (5) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Jacek Krata, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (3) 

Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik, Marek Lewandowski 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że radni otrzymali nową 

wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 121/22 z dnia 24.08.2022 r.). 

Porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LII i LIII sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 117/22 z dnia 17.08.2022 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 118/22 z dnia 17.08.2022 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 119/22 z dnia 17.08.2022 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 120/22 z dnia 17.08.2022 r.). 

9a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 122/22 z dnia 19.08.2022 r.). 

9b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 124/22 z dnia 24.08.2022 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 121/22 z dnia 24.08.2022 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 112/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 113/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 114/22 z dnia 12.08.2022 r.). 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów 

bezpłatnych i ulgowych (druk 115/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 116/22 z dnia  

12.08.2022 r.). 

15a. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat (druk nr 123/22 z dnia 

19.08.2022 r.) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum działającej przy Muzeum 

Historii Miasta Zduńska Wola (druk nr 111/22 z dnia 11.08.2022 r.). 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

18. Sprawy różne. 

19. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

20. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

  

Punkt 3 

Przyjęcie protokołów z LII i LIII sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z LII sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony  

w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący 

Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia protokołu z LII sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata 

Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (3) 

Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik, Marek Lewandowski 

 

  Protokół został przyjęty. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z LIII sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony  
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w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący 

Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia protokołu z LIII sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata 

Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik 

 

  Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

1) radny Mariusz Kubiak; 

2) radny Jarosław Kurzawa; 

3) radny Janusz Plajzer. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy 

wyrażają zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.  

 

Radni wyrazili zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.  

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata 

Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 



7 
 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Przewodniczącym  

Komisji Uchwał został radny Jarosław Kurzawa.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że nie wpłynął żaden 

wniosek obywatelski.  

 

Punkt 6  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 117/22 z dnia 17.08.2022 r.). 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmianę polegającą na zwiększeniu dochodów o kwotę  

450.209 zł, z tego z tytułu:  

1) części oświatowej subwencji ogólnej – 434.967 zł;  

2) odszkodowania uzyskanego przez Szkołę Podstawową nr 11 z Firmy Ubezpieczeniowej 

InterRisk TU S.A. – 1.042 zł;  

3) dotacji z WFOŚiGW w związku z porozumieniem dotyczącym promocji Programu 

Priorytetowego Czyste Powietrze – 14.200 zł.  

 

Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska poinformowała, że w okresie pomiędzy 

przesłaniem radnym materiałów wraz z porządkami obrad, a dniem dzisiejszym opublikowane 

zostały zmiany do ustaw znajdujących się w podstawach prawnych procedowanych uchwał.  

W ustawie z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych należy dodać zmiany – 1692, 

1725, 1747 i 1768. W projekcie uchwały 123/22 w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

oświatowe należy dodać dwie zmiany 1700 i 1730, natomiast w ustawie z dnia 27 października 

2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych zmianę 1730. Komisja Uchwał dysponuje 

projektami uchwał z naniesionymi poprawkami. 

  

Skarbnik Miasta Maria Jabłońska zgłosiła, w imieniu Prezydenta Miasta, autopoprawkę 

do projektu uchwały – w tabeli, w kolumnie 2, wiersz piąty, w podsumowaniu 1 Działu 

dochodów jest „Razem Dz. 801” winno być „Razem Dz. 758”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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 W dyskusji udział wziął radny Damian Kunert.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r.  

(druk nr 117/22 z dnia 17.08.2022 r.) wraz ze zmianami przedstawionymi przez Komisję 

Uchwał.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek 

Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Dariusz Kmiecik 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LIV/846/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r. 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 118/22 z dnia 17.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmianę polegającą na zwiększeniu dochodów o kwotę  

162.700 zł z tytułu:  

1) dotacji z WFOŚiGW uzyskanej na realizację zadania pn.: Przebudowa budynku szatniowo-

sanitarnego na Stadionie Miejskim przy ul. S. Okrzei – 142.700 zł;  

2) pomocy finansowej z Powiatu Zduńskowolskiego na opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę ul. Karola Szymanowskiego wraz ze skrzyżowaniem ulic Złota-

Prosta – 20.000 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wziął radny Damian Kunert.  

 

 Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, radny Jarosław 

Kurzawa.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r.  

(druk nr 118/22 z dnia 17.08.2022 r.) wraz ze zmianami przedstawionymi przez Komisję 

Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata 

Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LIV/847/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r.  

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 119/22 z dnia 17.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmianę polegającą na przesunięciu kwoty 110.000 zł,  

ze środków zaplanowanych na sporządzenie studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego dla miasta, na remont pomieszczeń w budynku nr 3 Urzędu 

Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wziął radny Damian Kunert.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola na 2022 r.  

(druk nr 119/22 z dnia 17.08.2022 r.) wraz ze zmianami przedstawionymi przez Komisję 

Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kmiecik 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LIV/848/22 w sprawie zmiany w budżecie Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r. 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 120/22 z dnia 17.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmiany w zakresie zadań inwestycyjnych, polegające na:  

1) wprowadzeniu zadań pn.:  

a) Budowa ul. J. Matejki (budowa kanalizacji deszczowej) – 800.000 zł,  

b) Przebudowa ul. Opiesińskiej – etap II – 400.000 zł,  

c) Oświetlenie toru rowerowego – pumptrack – 90.000 zł;  

2) wykreśleniu zadań pn.:  

a) Dokumentacja projektowa na budowę drogi dojazdowej do terenów rozwojowych  

w dzielnicy przemysłowej przy ul. Łaskiej – 80.000 zł,  

b) Dokumentacja projektowa na budowę dróg na os. Południe pomiędzy ulicami  

H. Sienkiewicza i J. Matejki – etap II – 200.000 zł,  
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c) Dokumentacja projektowa na przebudowę ul. J. Długosza i ul. Krańcowej – 90.000 zł,  

d) Dokumentacja projektowa na przebudowę ul. Wrzosowej wraz z drogą do terenów pod 

budownictwo mieszkaniowe – 150.000 zł,  

e) Przebudowa ul. Dalekiej – 450.000 zł,  

f) Przebudowa ul. Dobrej – 500.000 zł,  

g) Przebudowa ul. Laskowej – 450.000 zł,  

h) Przebudowa ul. Mostowej wraz z przepustem – 680.000 zł,  

i) Dokumentacja projektowa termomodernizacji budynków komunalnych – 350.000 zł,  

j) Budowa oświetlenia ulicznego ul. Fabrycznej – 90.400 zł,  

k) Dokumentacja projektowa budowy strzelnicy – 100.000 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Damian Kunert, radny Jacek Krata, radna Milena 

Dutkiewicz.  

 

 W toku dyskusji radny Damian Kunert poprosił o przesłanie po sesji projektu 

wydłużonego toru rowerowego – pumptrack. 

  

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. 

(druk nr 120/22 z dnia 17.08.2022 r.) wraz ze zmianami przedstawionymi przez Komisję 

Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 
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NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kubiak 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LIV/849/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r. 

 

Punkt 9a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 122/22 z dnia 19.08.2022 r.) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmianę polegającą na uzupełnieniu, o kwotę 87.000 zł, 

planowanych wydatków zadania pn. „Zagospodarowanie pl. Zwycięstwa”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

Dyskusji nie podjęto.  

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Miasta Zduńska Wola na 2022 r.  

(druk nr 122/22 z dnia 19.08.2022 r.) wraz ze zmianami przedstawionymi przez Komisję 

Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś , Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kubiak 
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 Rada Miasta podjęła uchwałę nr  LIV/850/22 w sprawie zmiany w budżecie Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r. 

 

Punkt 9b 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 124/22 z dnia 24.08.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu miasta zmianę polegającą na wykreśleniu zadań inwestycyjnych pn.:  

1) Przebudowa ul. Maratońskiej;  

2) Przebudowa ul. S. Okrzei i ul. Sportowej.  

 

 Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł 

Szewczyk.  

 

 Przewodniczący Klubu Radnych Łukasz Gędek poinformował o problemach 

technicznych radnego Dariusza Kubiaka, zawnioskował również o przerwę w sesji, celem 

umożliwienia radnemu wzięcia udziału w obradach.  

 

 Głos w sprawie zabrała Dyrektor Biura Rady Miasta Lidia Pająk.  

 

 Adwokat Tomasz Frątczak poinformował, że jeżeli radnemu udostępniono środki 

umożliwiające wzięcie udziału w obradach w sposób zdalny, to problemy które wynikają z siły 

wyższej tj. nie możliwość dojechania do Urzędu czy problemy z Internetem,  

w przypadku gdy obrady są prawomocne (jest kworum), nie są podstawą do przerywania sesji. 

Jeżeli przeszkody są przejściowe i nie potrwają one długo to byłoby zasadne poczekać. 

  

 Głos w sprawie problemów technicznych zabrał radny Dariusz Kubiak, który 

poinformował, że już po raz drugi w dniu dzisiejszym przerwane zostało jego połączenie  

z Internetem, miał również problemy z połączeniem z Zoom. Radny przekazał, że w przypadku 

pojawiania się kolejnych problemów będzie składał protesty, co do ważności uchwał.  

 

 Głos w sprawie uchwały zabrał radny Damian Kunert.   

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r.  

(druk nr 124/22 z dnia 24.08.2022 r.) wraz ze zmianami przedstawionymi przez Komisję 

Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz , Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kubiak 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr  LIV/851/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r. 

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 121/22 z dnia 24.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału (druk nr 121/22 z dnia 

17.08.2022 r.).  

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 W dyskusji udział wziął radny Damian Kunert.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 121/22 z dnia 17.08.2022 r.) wraz  

ze zmianami przedstawionymi przez Komisję Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 
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Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LIV/852/22 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 112/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

Dyskusji nie podjęto.  

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 112/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kubiak 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kmiecik 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr  LIV/853/22 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 
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Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 113/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

Dyskusji nie podjęto.  

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 113/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kmiecik 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LIV/854/22 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 114/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

Dyskusji nie podjęto.  

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 114/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kubiak 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kmiecik 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LIV/855/22 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów 

bezpłatnych i ulgowych (druk 115/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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Dyskusji nie podjęto.  

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych do przejazdów 

bezpłatnych i ulgowych (druk 115/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz 

Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

PRZECIW (7) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz , Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Jacek Krata, 

Damian Kunert, Janusz Plajzer 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Kubiak 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Kmiecik 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr  LIV/856/22 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

cen za usługi przewozowe komunikacji miejskiej oraz wykazu osób uprawnionych  

do przejazdów bezpłatnych i ulgowych. 

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkami, klubami 

dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 116/22 z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

Dyskusji nie podjęto.  
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 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 

oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 116/22  

z dnia 12.08.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Kmiecik, Tomasz Siemienkowicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr  LIV/857/22  w sprawie planu nadzoru nad żłobkami, 

klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Miasta Zduńska 

Wola. 

 

Punkt 15a 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat 

(druk nr 123/22 z dnia 19.08.2022 r.) 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

Dyskusji nie podjęto.  

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat (druk nr 123/22 z dnia 

19.08.2022 r.) wraz ze zmianami przedstawionymi przez Komisję Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz 

Pohl, Jakub Trenkner 

PRZECIW (8) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz , Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Jacek Krata, 

Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Kmiecik, Tomasz Siemienkowicz 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LIV/858/22  zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 

kończą 6 lat. 

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum działającej przy 

Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola (druk nr 111/22 z dnia 11.08.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Zastępcy Przewodniczącej 

Komisji Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki 

Miejskiej o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Głos w dyskusji zabrał radny Dariusz Kubiak.  

 

 Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Zastępca Dyrektora 

Biura Strategii i Rozwoju Miasta Michalina Łagunionok.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania Rady Muzeum działającej przy Muzeum 

Historii Miasta Zduńska Wola (druk nr 111/22 z dnia 11.08.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Damian Kunert 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Kmiecik, Ewa Marszałek 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr  LIV/859/22  w sprawie powołania Rady Muzeum 

działającej przy Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 17 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych przez Prezydium Rady od ostatniej sesji.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż informacja  

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji przez Prezydenta Miasta Konrada Pokorę 

została przekazana w formie pisemnej za pośrednictwem Informatora w programie eSesja. 

 

 Radny Łukasz Gędek zabrał głos w sprawie pisma Komisji Zakładowej NSZZ 

SOLIDARNOŚĆ przy MPK Zduńska Wola Sp. z o.o. z dnia 18 sierpnia 2022 r. dot. spraw 

pracowniczych. Czy Przewodniczący Rady Miasta będzie udzielał na nie odpowiedzi.  

 

 Wyjaśnień udzielił Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner.  

 

Punkt 18 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż kolejna sesja 

planowana jest na 22 września br.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja od ostatniej sesji radni otrzymali: 

1) informację o stanie bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim na koniec czerwca  

2022 r.; 
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2) skargę Prokuratora Prokuratury Rejonowej w Zduńskiej Woli na uchwałę  

nr XLII/713/21 Rady Miasta Zduńska Wola z dnia 25 listopada 2021 roku w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Zduńska Wola w latach 

2021-2024 wraz z odpowiedzią; 

3) e-maila z dnia 17 czerwca 2022 r. w sprawie poprawy estetyki i funkcjonowania 

niektórych fragmentów miasta wraz z odpowiedzią Prezydenta Miasta Konrada Pokory 

z dnia 14 lipca 2022 r., znak: RM.0004.18.2022; 

4) pismo Komisji Zakładowej NSZZ SOLIDARNOŚĆ przy MPK Zduńska Wola Sp. z o.o. 

z dnia 18 sierpnia 2022 r. dot. spraw pracowniczych.  

 

Radny Dariusz Kubiak zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady Miasta  

w sprawie trybu przeprowadzenia kolejnej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że w tym momencie 

planowana jest sesja stacjonarna.  

 

Radny Wojciech Bladowski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym regulaminu wynajmu 

mieszkań w budynku TBS „Złotnicki” Sp. z o.o. przy ul. Juliusza. Radny zabrał również głos 

w sprawie ul. Hetmańskiej, w związku z budową sięgaczy przy tej ulicy jezdnia jest 

zabrudzona.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że wykonawcy inwestycji 

przy ul. Hetmańskiej zostanie zwrócona uwaga, na należyte utrzymanie czystości.  

 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że zasady wynajmu 

mieszkań w budynku położonym przy ul. Juliusza będą znane w połowie września.  

 

Radny Dariusz Kubiak również zabrał głos w sprawie regulaminu wynajmu mieszkań. 

Radny zapytał również czemu nastąpiło opóźnienie w przedstawieniu zasad ich wynajmu.    

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że regulamin zostanie 

przedstawiony w połowie września, po uzgodnieniach z wykonawcą co do kosztów realizacji. 

Przedstawione zostaną także informacje o wkładzie własnym, informacją o cenie za m² oraz 

wizualizacją mieszkań. Rada Nadzorcza ma na ukończeniu ten regulamin, który będzie 

dotyczył również innych lokali mieszkalnych, w tym rozwiązane w nim będą kwestie 

wnioskowania o mieszkania przez osoby prawne. 

  

  W sprawie zabrudzeń na ulicy Hetmańskiej głos zabrał również radny Jacek Krata, 

który zapytał, czy istnieją regulacje prawne zobowiązujące wykonawcę do utrzymania 

czystości ulicy w pobliżu inwestycji.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że wykonawca zostanie 

wezwany do uprzątnięcia jezdni.  

 

  Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie uprzątnięcia krótkiego odcinka  

ul. Pomorskiej.  

 

  Radny Jacek Krata zwrócił się z zapytaniem w sprawie zadłużenia w zasobach TBS 

„Złotnicki” Sp. z o.o., jaka jest ogólna kwota zadłużenia i czy zwiększyło się zadłużenie  

w budynkach poddanych termomodernizacji.  
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  Odpowiedzi na temat zadłużenia lokali w budynkach poddanych termomodernizacji 

udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, na podstawie poszczególnych 

budynków.  

 

  W dyskusji na temat zadłużenia w budynkach poddanych termomodernizacji oraz 

opalania mieszkań i kwot ogrzewania systemowego udział wzięli: radny Jacek Krata, Zastępca 

Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

  Radny Jacek Krata poprosił o przedstawienie informacji na następną sesję bądź drogą 

e-mail, jakie jest ogólne zadłużenie w zasobach TBS „Złotnicki” Sp. z o.o. 

 

  Radna Milena Dutkiewicz zabrała głos w sprawie parkingów przy zbiorniku Kępina. 

Radna zapytała o dostawienie lamp wokół zbiornika, zwłaszcza po części wschodniej.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że w tym roku zostanie 

wykonany parking od ul. Głównej, podpisana jest umowa z wykonawcą, wykonawca będzie 

przystępował do realizacji w najbliższych dniach. Nie zostanie zrealizowany większy parking 

przy ul. Zduńskiej z pętlą, ponieważ kwoty jakie oferowali wykonawcy znacznie przewyższały 

możliwości miasta. W przypadku lamp, które nie działają, są one na gwarancji, problem jest 

zgłaszany wykonawcy. Dostawienie lamp będzie zrealizowane przy okazji rozbudowy 

oświetlenia, a nie wykluczone, że będzie się to działo przy okazji oświetlenia parkingu. 

Wykonanie oświetlenia powinno zostać zrealizowane w 2023 r.  

 

  Radny Łukasz Goldman zabrał głos w sprawie terenu znajdującego się pomiędzy  

ul. Kilińskiego a Szkolną na wysokości nowego ZUS-u. Jest to plac, który kiedyś pełnił funkcję 

boiska, teraz parkują tam samochody, jakie plany wobec tego terenu ma Miasto. Problem polega 

na tym, że ten teren był utwardzony betonem, w tej chwili jest tam bardzo dużo dziur, łatwo 

można uszkodzić auto.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że sprawdzi własność 

tego terenu i jeżeli będzie to działka Miasta to określi precyzyjniej plany wobec niej.  

 

  Radny Łukasz Gędek zabrał głos w sprawie kontroli przeprowadzonych w spółce 

MPK, czy są znane już wyniki. Radny zapytał również, czy Pan Marcin Gołaszewski zwrócił 

środki za czas zasiadania w Radzie Nadzorczej Spółki.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk w nawiązaniu do wcześniejszych pytań 

radnych poinformował, że ul. Hetmańska zostanie uprzątnięta dzisiaj do godz. 16.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk przekazał, że Pan Marcin Gołaszewski  

zwrócił pieniądze na konto MPGK w Zduńskiej Woli Sp. z o.o.  

 

  W sprawie kontroli w MPK Sp. z o.o. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk 

poinformował, że do dnia dzisiejszego jest możliwość składnia uwag do protokołu kontroli. 

Informacja może zostać udzielona radnemu na najbliższej sesji lub pisemnie.  

 

  Radny Łukasz Gędek poinformował, że złoży w tej sprawie zapytanie.   

 

  Radny Dariusz Kubiak poprosił o przekazanie wyników kontroli wszystkim radnym.   
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Punkt 19 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Wojciech Bladowski Interpelacja w sprawie: proszę  

o wykonanie chodnika około  

100-120 m. na ul. Konwaliowej  

na odcinku od ul. Azaliowej  

do ul. Łaskiej. Na tym odcinku  

nie ma chodnika ani po jednej, ani  

po drugiej stronie ulicy. 

 

 

Radny Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: proszę  

o przekazanie odpowiedniej kwoty 

na wykonanie przyłączeń  

wodno-kanalizacyjnych  

w zasobach TBS „Złotnicki”. 

Mowa o 72 lokalach w starych 

zasobach miasta, w których nie ma 

zainstalowanej kanalizacji i wody. 

 

 Radny Jacek Krata zgłosił zapytanie o słupek energetyczny na terenie Osiedla  

1000-lecia, na potrzeby działań podejmowanych przez Wspólnotę Lokalną takich jak kino 

plenerowe, imprezy okolicznościowe. W tej chwili prąd jest użyczany przez pobliskie 

przedszkole.  

 

Punkt 20 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zakończył obrady LIV sesji Rady Miasta 

wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

          

 Przewodniczący Rady Miasta 

 

            Jakub Trenkner 

Protokołowała: 

Joanna Książyk  

 

 


